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Onderwerp : 

  
Gebruik interruptiemicrofoon/spreekgestoelte  

   
Dienst / afdeling : Presidium 
   

 
 
Aan de gemeenteraad, 
Onder uw raadsleden is rond de zomerperiode een enquête gehouden over het gebruik van 
interruptiemicrofoon/spreekgestoelte.  
Van de 37 raadsleden hebben 25 raadsleden gereageerd. 
Op de vraag ‘bent u voorstander van het gebruik van de interruptiemicrofoon tijdens het debat’ hebben 
negen raadsleden aangegeven voorstander te zijn en 16 personen zijn tegen, zij het met nuanceringen bij 
enkele raadsleden. 
Op de vraag ‘bent u voorstander dat collegeleden gebruik maken van het spreekgestoelte’ hebben vijf 
personen aangegeven voorstander te zijn en 18 personen zijn tegen. 
Voorts heeft een aantal raadsleden suggesties aangereikt voor de vergaderingen en de raadzaal. 
De uitkomsten van de enquête zijn bijgevoegd. 
 
In de vergadering van het presidium van 19 oktober 2009 zijn de uitkomsten van de enquête besproken. Het 
presidium stelt, op grond van de uitkomsten, de volgende aanpak voor: 

1. deelnemers aan het debat maken in 1
e
 en 2

e
 termijn gebruik van het spreekgestoelte; 

2. leden van het college van B&W spreken vanaf de collegetafel; 
3. degene die een interruptie wil plaatsen kan dat doen vanaf zijn/haar zitplaats. 

 
Met de voorgestelde aanpak wordt recht gedaan aan een aantal uitgangspunten: 

• de deelnemer aan het debat spreekt naar de raad(sleden) en het college; 

• de deelnemer aan het debat spreekt ook in de richting van de publieke tribune; 

• de leden van het college behoeven aantekeningen niet mee te nemen naar het spreekgestoelte 
maar hebben deze op de collegetafel bij de hand; 

• degene die een interruptie wil plaatsen, kan dit doen vanaf zijn/haar zitplaats. Dat heeft als voordeel 
dat sneller kan worden gereageerd. Een gevolg kan eveneens zijn dat (te)veel wordt 
geïnterrumpeerd 

 
Wij stellen u voor in te stemmen met de voorgestelde aanpak. 
 
Het presidium van Helmond, 
De voorzitter,       de griffier, 
L. den Breejen.       Mr. J.P.T.M. Jaspers. 
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De raad van de gemeente Helmond;  
gelet op de bepalingen van de Gemeentewet; 
 
 
besluit:  
in te stemmen met de voorgestelde aanpak voor gebruik van spreekgestoelte en 
interruptiemicrofoon tijdens raadsdebatten. 
 
 
 
Aldus besloten in zijn openbare vergadering van 3 november 2009.      
 
De raad voornoemd, 
De voorzitter,       de griffier, 
 


